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	February 10, 2011
	
	Le 10 février 2011

	
	
	

	Coram:  McLachlin C.J. and Abella and Cromwell JJ.
	
	Coram : La juge en chef McLachlin et les juges Abella et Cromwell

	

	
	

	BETWEEN:

Cimaco International Sales, Inc. 
(d.b.a. Cimaco Travel)

Applicant

- and -

Business Practices & Consumer Protection Authority and Her Majesty the Queen in Right of the Province of British Columbia

Respondents
	
	ENTRE :

Cimaco International Sales, Inc. 
(s/n Cimaco Travel)

Demanderesse

- et -

Business Practices & Consumer Protection Authority et Sa Majesté la Reine du chef de la province de la Colombie-Britannique

Intimées

	

	
	




	JUDGMENT

[bookmark: BM_1_]The motion of Her Majesty the Queen in Right of the Province of British Columbia to be added as a respondent is granted.  The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for British Columbia (Vancouver), Number CA037298, 2010 BCCA 342, dated July 2, 2010, is dismissed without costs.
	
	JUGEMENT

La requête de Sa Majesté la Reine du chef de la province de la Colombie-Britannique visant à être ajoutée comme intimée est accordée. La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel de la Colombie-Britannique (Vancouver), numéro CA037298, 2010 BCCA 342, daté du 2 juillet 2010, est rejetée sans dépens.





J.S.C.C.
J.C.S.C. 



